
Opstart Marts sidste år gik rigtig fint og alle hold kom igang med fin deltagelse. og efter
nedlukning har vi ikke haft nogen aktivitet, bortset fra Bente som har haft lidt gang i Onsdags
Damerne. vi har haft et udendørs møde sidst i april for at få en fornemmelse af kommende
hold og et evt. behov for nye trænere.
der er enkelte hold som vi pt er igang med at spørge efter nye trænere til.

det var status :-)

Go aften

mvh Dan


